
Verslag Herencommissie 2022 

Dit verslag begint na de jaarvergadering 2021 die op 11 november 2021 is gehouden. Tijdens die 
vergadering zijn de bekers en prijzen voor het seizoen 2020 en het afgelopen seizoen 2021 
uitgereikt. 

De Battle of the Sexes in 2021 kon helaas niet doorgaan, de einde jaarwedstrijd wel.

Voornemens die in de afgelopen jaarvergadering door de commissie werden gepresenteerd zijn 
gerealiseerd, Er zijn „flight captains” aangesteld om een vlottere doorstroming te bewerkstelligen 
en op de blauwe tees kan men nu bij alle wedstrijden inschrijven.


Wedstrijden 
In het afgelopen seizoen zijn er 28 wedstrijden gespeeld, iets minder dan in vorige jaren. Ook het 
aantal deelnemers was minder. De door de renovatie onaantrekkelijke baan, of het weer dat te 
koud en nat in het voorjaar was en te warm in de zomer waren denke we de oorzaken. Was het 
gemiddelde in 2020 53  en in 2021 63 spelers, het afgelopen jaar slechts 35. 

De baanrenovatie was ook verstorend voor de organisatie van de wedstrijden. De jaarbekers, de 
Old Grand Dad en de eerste twee Ringers, verloren hun etiket als qualifiing wedstrijden. 


Het spelen van de Regenboog wedstrijd had geen zin. Op een groot aantal holes waren alle 
Teekleuren neergezet. Het was daardoor niet mogelijk om een variatie in witte, gele, rode en 
oranje tees  aan te brengen. Deze leuke wedstrijd moest dus worden afgezegd.

De wedstrijd „Met de Gele Bal” die de afgelopen jaren niet populair was, is bij wijze van proef 
ingeruild voor de „Stableford Wals”.

We merken dat de Van Berkelplate weinig belangstelling trekt en we overwegen daarom volgend 
seizoen een andere wedstrijd daarvoor in plaats te zetten.

Het overzicht van de gespeelde wedstrijden is samengevat in de bijlage.


Baanrenovatie 
Zoals hierboven aangegeven heeft de baanrenovatie het wedstrijdprogramma ernstig beïnvloed. 
Vooral de Ringer wedstrijd, altijd goed voor een groot aantal deelnemers had te lijden. Het was 
daarenboven niet mogelijk om de Ringer een constante te laten zijn: Ineens werd een par 5 
omgetoverd tot een par 3, soms ook waren er wat men Mickey Mouse holes noemde van 
gemaakt met afstanden van 50 of 75 meter, die dan toch weer een par 4 bleken te zijn.


Wel hebben we geconstateerd dat het aantal Birdies en Eagles misschien daadoor een 
ongekende hoogte bereikte. In totaal werden er meer dan 500 Birdies, 65 Eagles en 2 maal een 
Albatros gescoord. De Ringer 4 was het absolute hoogtepunt in deze 83 Birdies en 6 Eagles. 
Onze heren hebben er dus wel degelijk een bijzonder plezier aan beleefd.


We kijken vooruit naar het volgende seizoen, wanneer alle greens en holes weer prachtig, mooier 
dan ooit, bespeelbaar zullen zijn. Iedereen zal dan opnieuw zich de layout eigen moeten maken, 
de stokkeuze per hole moeten uitvinden, de nieuwe  kansen en bedreigingen ontdekken en 
moeten wennen aan de snelle ’bolletjes’ greens.


Personalia 
In het afgelopen jaar zijn ons de volgende heren ontvallen:

H. Jansen

C. Bos

C. Schuddebeurs

P.C.M. Persoon

A. Vriend

B. C.A. Thissen


Samenstelling commissie 
Tijdens de jaarvergadering zal Hayo Graatsma die sinds 2017 het voorzitterschap met veel inzet 
en plezier heeft ingevuld afscheid nemen van de Commissie. Paul Oostvogel zal hem opvolgen. 
Aernoud Willeumier is bereid gevonden de commissie weer te completeren.


Financien 



Het bescheiden budget van de commissie is door onze twee penningmeesters weer voortreffelijk 
beheerd en de kaspositie is gezond te noemen.


Overleg met bestuur 
Regelmatig was er overleg tussen de voorzitter en leden van het bestuur over de corona-
beperkingen aan het begin van het seizoen, de baanrenovatie en de Q-status van de baan en het 
restaurant, waar Erwin en Edwin tot ons genoegen de scepter zwaaien.



